

REACH Directive Statement

Bluetooth 4.0 Low Energy Beacon



24/03/2016

Statement

I, undersigned Jean-Baptiste PROST, Chief Technology Officer of Pole Star SA, certifies that the NAO BlueSpot Mini product, delivered and invoiced by the company Pole Star SA, does not contain at greater than 0.1% by weight a Substance of Very High Concern (SVHC), as listed by candidate list of SVHC effective on December, 17th 2014, in application of Article 59 of the directive of the European Parliament n°1907/2006 (REACH) of December, 18th 2006. This declaration applies to the NAO BlueSpot Mini products manufactured after the above mentioned release date of SVHC list.

In application of REACH Regulation, we are producing articles. As such, we must transmit to our customers information required by section 33.1 of the Regulation. Therefore, for all NAO BlueSpot Mini products we will provide after release of the update of the candidate list to be published by the European Chemicals Agency, we will inform you as soon as possible if candidate substances for authorization are present at more than 0.1% by weight of the complete product.

Attestation

Je, soussigné Jean-Baptiste PROST, Directeur Technique, certifie que le produit NAO BlueSpot Mini, commercialisé et distribué par la société POLE STAR S.A., ne contient pas de substance mentionnée par la liste candidate SVHC du 17 décembre 2014, en application de la directive du parlement européen n°1907/2006 (REACH) du 18 décembre 2006, en quantité supérieure à 0,1% de la masse totale du produit. La présente déclaration s'applique pour les produits NAO BlueSpot Mini manufacturés après la date de parution de la liste SVHC indiquée ci-dessus.

Selon les termes de la réglementation REACH, nous sommes producteurs d'articles. A ce titre, nous devons transmettre à nos clients les informations prévues par l'article 33.1 du règlement. C'est pourquoi, pour tous les produits NAO BlueSpot Mini que nous vous fournirons après parution de la mise à jour de la liste candidate que publiera l'Agence Européenne des Produits Chimiques, nous vous indiquerons dans les meilleurs délais si des substances candidates à autorisation y sont présentes à plus de 0.1% de la masse totale du produit.

Signature